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Protokół Nr LIV/2023 

 

z obrad LIV sesji Rady Gminy Małkinia Górna odbytej w dniu 

11 września 2023 roku w Gminnym Ośrodku Kultury i Sportu w Małkini Górnej 

pod przewodnictwem pana Jacka Bogdana – Przewodniczącego Rady Gminy. 

 

Sesja Rady Gminy rozpoczęła się o godzinie 1100, a zakończyła o godzinie 1530. Ustawowy 

skład Rady Gminy – 15 radnych, w sesji wzięło udział 15 radnych – lista obecności 

w załączeniu do protokołu. 

 

Ponadto w sesji uczestniczyli: 

- Pani Bożena Kordek – Wójt Gminy 

- Pan Cezary Pietrzak – Sekretarz Gminy  

- Pani Marzena Kulesza – Skarbnik Gminy 

- Pani Marzena Michałowska – adwokat  

 

Punkt 1. 

 

Pan Jacek Bogdan - Przewodniczący Rady Gminy - otworzył sesję, powitał wszystkich 

zebranych. Po przywitaniu Przewodniczący Rady Gminy stwierdził prawomocność obrad 

i przedstawił porządek obrad:  

 

Porządek obrad: 

 

 

1) Otwarcie sesji, stwierdzenie prawomocności obrad. Przyjęcie protokołu z LIII sesji. 

2) Informacja z działalności Wójta w okresie między sesjami, tj. od 7 lipca 2023 r. 

do 11 września 2023 r.  

3) Stan zaawansowania prac na drogach wojewódzkich nr 627 i 694 - informacja 

przedstawicieli Mazowieckiego Zarządu Dróg Wojewódzkich.  

4) Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego Gminy Małkinia Górna.  

5) Podjęcie uchwały w sprawie założenia cmentarza komunalnego w Małkini Górnej. 

6) Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie przyjęcia Regulaminu przyznawania 

jednorazowego stypendium Wójta  Gminy Małkinia Górna w ramach Lokalnego 

Programu wspierania edukacji uzdolnionych dzieci i młodzieży  w Gminie Małkinia 

Górna.  

7) Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie trybu i sposobu powoływania oraz 

odwoływania członków Zespołu Interdyscyplinarnego ds. Przeciwdziałania Przemocy 

Domowej w Gminie Małkinia Górna. 

8) Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie nadania Statutu Gminnej Biblioteki 

Publicznej w Małkini Górnej.  

9) Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu Ostrowskiego 

na wykonanie zadania inwestycyjnego.  

10) Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Małkinia Górna na lata 2023 – 2036.  

11) Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Małkinia Górna na 2023 rok. 

12) Wolne wnioski i sprawy różne. 

13) Zamknięcie sesji. 
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Pani Bożena Kordek – Wójt Gminy złożyła wniosek o wycofanie z porządku obrad pkt 3, tj. 

Stan zaawansowania prac na drogach wojewódzkich nr 627 i 694 - informacja przedstawicieli 

Mazowieckiego Zarządu Dróg Wojewódzkich z uwagi na nieobecność przedstawicieli MZDW.   

 

Przewodniczący poddał pod głosowanie złożony wniosek.  

Rada Gminy przyjęła wniosek. Głosów za: 10, przeciw: 4, 1 wstrzymujący. Głosowało 15 

radnych.  

Raport przeprowadzonego głosowania jest dołączony do niniejszego protokołu.  

 

 

Porządek obrad: 

 

 

1) Otwarcie sesji, stwierdzenie prawomocności obrad. Przyjęcie protokołu z LIII sesji. 

2) Informacja z działalności Wójta w okresie między sesjami, tj. od 7 lipca 2023 r. 

do 11 września 2023 r.  

3) Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego Gminy Małkinia Górna.  

4) Podjęcie uchwały w sprawie założenia cmentarza komunalnego w Małkini Górnej. 

5) Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie przyjęcia Regulaminu przyznawania 

jednorazowego stypendium Wójta  Gminy Małkinia Górna w ramach Lokalnego 

Programu wspierania edukacji uzdolnionych dzieci i młodzieży  w Gminie Małkinia 

Górna.  

6) Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie trybu i sposobu powoływania oraz 

odwoływania członków Zespołu Interdyscyplinarnego ds. Przeciwdziałania Przemocy 

Domowej w Gminie Małkinia Górna. 

7) Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie nadania Statutu Gminnej Biblioteki 

Publicznej w Małkini Górnej.  

8) Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu Ostrowskiego 

na wykonanie zadania inwestycyjnego.  

9) Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Małkinia Górna na lata 2023 – 2036.  

10) Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Małkinia Górna na 2023 rok. 

11) Wolne wnioski i sprawy różne. 

12) Zamknięcie sesji. 

 

 

Rada Gminy jednogłośnie przyjęła protokół. Głosowało 15 radnych.  

Raport przeprowadzonego głosowania jest dołączony do niniejszego protokołu.  

 

Punkt 2.  

 

Pani Bożena Kordek – Wójt Gminy – przedstawiła informację z działalności Wójta w okresie 

między sesjami, tj. od 7 lipca 2023 r. do 11 września 2023 r.  

 

Punkt 3.  

 

Pani Wójt omówiła projekt uchwały.  

 

Przewodniczący Komisji odczytali opinie Komisji.  
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Wiceprzewodniczący odczytał projekt uchwały, a następnie Przewodniczący poddał go pod 

głosowanie. 

 

Rada Gminy jednogłośnie podjęła uchwałę nr 407/LIV/2023 w sprawie przystąpienia do 

sporządzenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego Gminy Małkinia 

Górna. Głosowało 15 radnych.  

 

Raport przeprowadzonego głosowania jest dołączony do niniejszego protokołu. 

 

Przewodniczący ogłosił 5 minut przerwy w obradach.  

 

Punkt 4. 

 

Pani Wójt omówiła projekt uchwały.  

 

W dyskusji udział wzięli: pan Marcin Zawistowski, pani Bożena Kordek, pan Jacek Bogdan, 

pan Józef Jagiełło.  

 

Przewodniczący Komisji odczytali opinie Komisji.  

 

Wiceprzewodniczący odczytał projekt uchwały, a następnie Przewodniczący poddał go pod 

głosowanie. 

 

Rada Gminy jednogłośnie podjęła uchwałę nr 408/LIV/2023 w sprawie założenia cmentarza 

komunalnego w Małkini Górnej. Głosowało 15 radnych.  

 

Raport przeprowadzonego głosowania jest dołączony do niniejszego protokołu. 

 

Punkt 5. 

 

Pani Danuta Barszcz – Kierownik Referatu Oświaty  – omówiła projekt uchwały.  

 

Przewodniczący Komisji odczytali opinie Komisji.  

 

Wiceprzewodniczący odczytał projekt uchwały, a następnie Przewodniczący poddał go pod 

głosowanie.  

 

Rada Gminy jednogłośnie podjęła uchwałę 409/LIV/2023 zmieniającą uchwałę w sprawie 

przyjęcia Regulaminu przyznawania jednorazowego stypendium Wójta  Gminy Małkinia 

Górna w ramach Lokalnego Programu wspierania edukacji uzdolnionych dzieci i młodzieży  

w Gminie Małkinia Górna. Głosów za: 12, przeciw: 0, wstrzymujących się: 3. Głosowało 15 

radnych.    

 

Raport przeprowadzonego głosowania jest dołączony do niniejszego protokołu. 

 

Punkt 6. 

 

Pani Katarzyna Sobieska – Kierownik Ośrodka Pomocy Społecznej – omówiła projekt 

uchwały.  
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Przewodniczący Komisji odczytali opinie Komisji.  

 

Wiceprzewodniczący odczytał projekt uchwały, a następnie Przewodniczący poddał go pod 

głosowanie.  

 

Rada Gminy jednogłośnie podjęła uchwałę 409/LIV/2023 zmieniającą uchwałę w sprawie 

trybu i sposobu powoływania oraz odwoływania członków Zespołu Interdyscyplinarnego ds. 

Przeciwdziałania Przemocy Domowej w Gminie Małkinia Górna. Głosowało 15 radnych.    

 

Raport przeprowadzonego głosowania jest dołączony do niniejszego protokołu. 

 

Punkt 7. 

 

Pani Anna Skonieczna-Zambroń  – Dyrektor Gminnej Biblioteki Publicznej – omówiła projekt 

uchwały.  

 

Przewodniczący Komisji odczytali opinie Komisji.  

 

Wiceprzewodniczący odczytał projekt uchwały, a następnie Przewodniczący poddał go pod 

głosowanie.  

 

Rada Gminy jednogłośnie podjęła uchwałę 410/LIV/2023 zmieniającą uchwałę w sprawie 

nadania Statutu Gminnej Biblioteki Publicznej w Małkini Górnej. Głosowało 15 radnych.    

 

Raport przeprowadzonego głosowania jest dołączony do niniejszego protokołu. 

 

Punkt 8. 

 

Pani Bożena Kordek – Wójt Gminy – omówiła projekt uchwały.  

 

W dyskusji udział wzięli: pani Dorota Koroś, pan Leszek Siwek, pan Tadeusz Papuga, pani 

Wójt, pan Mirosław Niedźwiedź, pan Zbigniew Nietubyć, pan Adam Pławski, pan Grzegorz 

Rostkowski, pan Jacek Bogdan, pan Leszek Dębek, pan Józef Jagiełło, pan Marcin 

Zawistowski.  

 

Pan Marcin Zawistowski złożył wniosek o zakończenie dyskusji, a następnie go wycofał.  

 

Przewodniczący Komisji odczytali opinie Komisji.  

 

Wiceprzewodniczący odczytał projekt uchwały, a następnie Przewodniczący poddał go pod 

głosowanie.  

 

Rada Gminy jednogłośnie podjęła uchwałę 411/LIV/2023 w sprawie udzielenia pomocy 

finansowej dla Powiatu Ostrowskiego na wykonanie zadania inwestycyjnego. Głosowało 15 

radnych.  

 

Raport przeprowadzonego głosowania jest dołączony do niniejszego protokołu. 
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Przewodniczący ogłosił 20 minut przerwy.  

Obrady opuścił radny Mariusz Rytel-Andrianik.  

 

Punkt 9. 

 

Pani Marzena Kulesza – Skarbnik Gminy – omówiła projekt uchwały.  

 

Pani Wójt zgłosiła autopoprawkę do projektu uchwały, zgodnie z treścią wniosku. Wniosek 

stanowi załącznik do protokołu.   

 

W dyskusji udział wzięli: pan Zbigniew Nietubyć, pan Adam Pławski.  

 

Przewodniczący poddał pod głosowanie autopoprawkę.  

Rada Gminy przyjęła autopoprawkę. Głosów za: 12, przeciw: 0, wstrzymujących się 2. 

Głosowało 14 radnych.  

Raport przeprowadzonego głosowania jest dołączony do niniejszego protokołu. 

 

Przewodniczący Komisji odczytali opinie Komisji.  

 

Wiceprzewodniczący odczytał projekt uchwały, a następnie Przewodniczący poddał go pod 

głosowanie.  

 

Rada Gminy podjęła uchwałę nr 412/LIV/2023 w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Małkinia Górna na lata 2023 – 2036. Głosów za: 10, przeciw: 1, 

wstrzymujących się: 3. Głosowało 14 radnych.  

 

Raport przeprowadzonego głosowania jest dołączony do niniejszego protokołu. 

 

Punkt 10. 

 

Pani Marzena Kulesza – Skarbnik Gminy – omówiła projekt uchwały.  

 

Pani Wójt zgłosiła autopoprawkę do projektu uchwały, zgodnie z treścią wniosku. Wniosek 

stanowi załącznik do protokołu.   

 

Przewodniczący poddał pod głosowanie autopoprawkę.  

Rada Gminy jednogłośnie przyjęła autopoprawkę. Głosowało 14 radnych.  

Raport przeprowadzonego głosowania jest dołączony do niniejszego protokołu. 

 

Przewodniczący Komisji odczytali opinie Komisji.  

 

Wiceprzewodniczący odczytał projekt uchwały, a następnie Przewodniczący poddał go pod 

głosowanie.  

 

Rada Gminy podjęła uchwałę nr 413/LIV/2023 w sprawie zmian w budżecie Gminy Małkinia 

Górna na 2023 rok. Głosów za: 10, przeciw: 0, wstrzymujących się: 4. Głosowało 14 radnych.  

 

Raport przeprowadzonego głosowania jest dołączony do niniejszego protokołu. 
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Punkt 11. 

 

Pan Arkadiusz Murawski:  

1) W nawiązaniu do pisma do w sprawie zmiany przeznaczenia funduszu sołeckiego 

na lata 2023/2024 dla zadania pt. Ułożenie kostki brukowej ul. Kolejowa 

do przepompowni ścieków ul. Kolejowej do bloków nr 21 oraz zakup kostki brukowej 

do wkomponowania do pompowni ścieków do bloku nr 21 przy ul. Kolejowej, poprosił 

o wyjaśnienie zaistniałej sytuacji.  

Pani Wójt: Troszkę się pospieszyliśmy, potrzebujemy więcej czasu by móc dotrzeć 

do projektantów, którzy podpowiedzą jak wykonać odwodnienie na tym odcinku, 

bo paraliżujące jest to, że nie mamy gdzie odprowadzić wody. Sprawa będzie jeszcze 

analizowana.  

2) Wyraził zadowolenie z podpisania umowy na budowę wodociągu w m. Borowe. 

Wyraził nadzieję, że realizacja zadania ułatwi starania o oczyszczenie starorzecza. 

Poprosił również o podejmowania działań zmierzających do budowy promenady. 

Wykazał gotowość  do uczestnictwa w rozmowach w tej sprawie.  

Pani Wójt: w kwestii oczyszczenia starorzecza skierujemy rozległą petycję w tej sprawie. 

Lokalni wędkarze zadeklarowali zbieranie podpisów. Starorzecza są w jurysdykcji RZGW. 

Miejsca te zarastają z uwagi na obniżony poziom wód  i w tak szybkim tempie, że bez pomocy 

właścicieli tych zbiorników nie poradzimy sobie. Przed budżetem na 2024 r. należy mocno ich 

naciskać, kierować petycje i to mam zamiar czynić.  

 

Pan Tadeusz Papuga:  

1) Poprosił o wyjaśnienie sprawy związanej z budową wodociągu w m. Żachy Pawły 

Kolonie. Jakie poprawki były nanoszone do projektu i kiedy zostanie on zrealizowany.  

2) Czy w tym roku będzie realizowany projekt drogi Daniłowo Parcele?  

Pan Tadeusz Papuga poprosił o pisemną odpowiedź na ww. sprawy.  

 

Pan Leszek Siwek:  

1) Poprosił o informację w sprawie drogi Glina Bielawy, czy został ogłoszony kolejny 

przetarg.  

Pani Wójt:  Przetarg został unieważniony, ponieważ nie zgłosił się żaden wykonawca. 

Ogłoszono kolejny, mamy nadzieję, że ktoś się zgłosi.  

2) Co się zadziało od ostatniej sesji w sprawie drogi Glina – Sumiężne.  

Pan Cezary Pietrzak: Gmina Brok musi mieć odpowiednie środki na wykup gruntów, bez naszej 

pomocy finansowej nie przeznaczy, aż tak dużych środków na ten cel, dlatego my w budżecie 

musimy zarezerwować znaczne środki i przekazać je gminie Brok by mogła wykupić grunty od 

Nadleśnictwa. Na chwilę obecną Brok ma zabezpieczone na ten cel 10 000,00 zł. Po podjęciu 

uchwały, podpisaniu porozumienia będziemy mogli ogłosić przetarg na zaprojektowanie 

i budowę drogi.  
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Pan Leszek Dębek:  

1) W ubiegłym tygodniu skierowałem pismo ws. KM Stajnia. 31 maja 2022 r,. Rada Gminy 

jednogłośnie zagłosowała w sprawie wyrażenia zgody na dzierżawę działki dla KM 

Stajnia. Z dniem 1 lipca działka została wydzierżawiona, natomiast ku zaskoczeniu 

wszystkich 14 sierpnia  2023 r. klub otrzymał oświadczenie pani Wójt o rozwiązaniu 

umowy dzierżawy. Klub jest popularny, prężnie działa na terenie gminy i powiatu. 

Zapytał, co jest przyczyną rozwiązania umowy.  

Pani Wójt: bardzo dużo się zmieniło od podjęcia uchwały.  Skorzystałam ze swoich prawnych 

uprawień do rozwiązania umowy. W sprawie przyczyn wypowiedzą się strony, które uczestniczą 

w sesji. Na złożoną interpelację otrzyma Pan odpowiedź.  

2) Co się dzieje na terenie budowy budynku komunalnego, dlaczego prace zostały 

wstrzymane.   

Pani Wójt: Bardzo dużo się dzieje, staramy się przygotować dokumentację na tzw. hybrydowe 

finansowanie tego projektu. Jest to partnerstwo publiczno-prywatne, ale szukamy też 

dofinasowań, stąd chwilowe wstrzymanie harmonogramu.  

 

Pan Mirosław Niedźwiedź:  

1) Czy decyzja w sprawie świetlicy w szkole w Orle została podjęta.  

Pani Wójt: wpisanie do oddziału zerówkowego czterech roczników jest nie spełnia wymogu 

zapewnienia właściwych warunków nauki. Postawiono mnie przed faktem dokonanym, a 

rodzice dzieci 6 letnich mają odmienne zdanie. Dla dzieci 6 letnich nałożony jest obowiązek 

zrealizowanie podstawy programowej, prawo dopuszcza, że do takiego oddziału możemy 

zapisać dzieci 5 letnie. Do tego oddziału wpisane zostały też dzieci 3 i 4 letnie. Samorząd 

utworzył na terenie gminy 3 oddziały dla dzieci 3 i 4 letnich. Informuję, że w ubiegłym tygodniu 

wystąpiłam do Urzędu Pracy o skierowanie pomocy do nauczyciela, który zajmuje się 4 

rocznikami w szkole. W kwestii dowozu, nie został on jeszcze ustalony, ponieważ do chwili 

obecnej nie wpłynął plan zajęć, jeśli wpłynie będzie taka decyzja. Odnosząc się do dowozu 

dzieci z Błędnicy nie wpłynęły wnioski o dowóz od rodziców.  

 

Pan Józef Jagiełło:  

1. W nawiązaniu do pkt 47 informacji z działalności Wójta dotyczącego składania 

wniosków do projektu miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego obszaru 

w rejonie ul. Jana III Sobieskiego w obrębie geodezyjnym Kańkowo w gminie Małkinia 

Górna, zapytał, czy to jest  ten moment by mieszkańcy, którzy są zainteresowani aby 

powstała droga dojazdowa do ich pół, składali wniosek w tej sprawie. 

 

Pani Wójt:  Prośba mieszkańców w sprawie drogi została przekazana do zarządu Ajinomoto, 

który zakupi teren od osób prywatnych pod nową linię produkcyjną Faktem jest, że mieszkańcy 

korzystali z wyjeżdżonej drogi na gruntach prywatnych. Rolnicy mają zapewniony dojazd do 

pól z drugiej strony. Obecnie czekamy na pisemną odpowiedź w tej sprawie.  

 

2) Na początku lipca zgłoszono prośbę o wyrównanie pobocza  i załatanie dziur przy ul. 

Sobieskiego, w dalszym ciągu nie zostało to wykonane.  
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Pan Adam Pławski: Sytuacja z drogą ul. Sobieskiego jest znana, staramy się doraźnie 

dokonywać naprawy, jednak ruch samochodowy jaki tam występuje bardzo szybko niszczy 

pobocza. Przymierzamy się do kolejnych prac związanych z bieżących utrzymaniem dróg 

i zostanie to naprawione.  

 

Pan Marcin Zawistowski:  

 

1) Zwrócił się z prośbą o ponowne rozpowszechnienie informacji na temat programu 

ws. rewitalizacji wśród stowarzyszeń i instytucji. Zachęcił do składania wniosków 

w tej sprawie.  

 

 

Pan Rafał Dąbrowski - Sołtys sołectwa Borowe: 

 

1) Podziękował za działania związane z doprowadzeniem wody do budynku Wód Polskich 

w m. Borowe.  

2) Poprosił o pomoc w sprawie dzikiego wysypiska, na którym znajdują się odpady 

budowlane, w rejonie rzeki Bug na terenie sołectwa Klukowo.  Poprosił o skierowanie 

osób do pomocy w ich sprzątnięciu oraz z uwagi na fakt, że znajdują się one na terenie 

gminy Małkinia Górna poprosił o ich odbiór.  

3) W odniesieniu do zgłoszenia dotyczącego oczyszczenia starorzecza przypomniał, 

że jest to teren na obszarach Natura 2000 i Parku Krajobrazowego, więc wszystkie 

działania wymagają uzgodnień z właściwymi instytucjami.  

 

Podjęto dyskusję na temat wypowiedzenia umowy dla KM Stajnia.  

 

 

Punkt 11. 

 

Przewodniczący zamknął LIV zwyczajną sesję Rady Gminy.  

 

         

Przewodniczący Rady Gminy 

                Jacek Bogdan 

Protokolant 

Beata Dębkowska  


